
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  05 

Sted Hotherskolens personalerum Mødedato 24.01.22 

Deltagere 
 
Afbud 

SB-medlemmer 
 
Bente, Patrick, Luna, Nikolaj 

Kl. 18.00 – 20.30 

Mødeleder Christian   

 

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 9. december 2021 (1 bilag) 

  

Bestyrelsesseminar afholdes 19. marts 2022 fra klokken 9-14.  
Ellers godkendt.  

a) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

Luna og 
Patrick 

10 

Der har ikke været afholdt elevrådsmøde siden sidste skolebestyrelsesmøde. Efter aftale med ledelsen deltager 
elevrepræsentanterne ikke.  

1. COVID-19 
 

 RT 10 

Der er nye retningslinjer på vej vedr. selvisolation. 
 
Fredag den 21. januar sendte ledelsen en skrivelse ud til alle forældre vedr. gældende retningslinjer samt den 
nuværende situation på Hotherskolen.  
 
På Hotherskolen har vi valgt at definere en årgang som et stamhold. Dette pga. af vores små klassestørrelser.  
 
7. årgang har været hjemsendt til fjernundervisning i hele uge 3. Dette med baggrund i personalemangel samt 
fleksibilitet ved forventet højt corona fravær i personalegruppen.  
 
Der udleveres to selvtest hver fredag til 0. årgang samt 6.-9. årgang. Det samme gælder tilsvarende aldersgrup-
per i Velkomstklasserne, H-klasserne og Dagskolen.  
1.-5. årgang tilbydes test på skolen mandag og torsdag. Det samme gælder tilsvarende aldersgrupper i Vel-
komstklasserne, H-klasserne og Dagskolen. 

2. Byggeprojektet – glasgang/tag på indskoling/SFO 
 

 BMO 5 

Tidsplanen for etape 3 holder stadig. Vi har en forventning om at kunne rykke tilbage omkring uge 8 Vinterferien.  

3. Projekt Flere elever 
3 bilag 

 CBG 10 

Christian har indhentet tilbud fra TJEKS, der vil kunne optimere Stevns Kommunes hjemmeside mhp. at rekrut-
tere flere spirebørn.  
Tiltaget er problematisk i forhold til at Stevns Kommune administrerer Hotherskolens hjemmeside og Stevns 
Kommunes Facebook. 
 
Det foreslås, at der arrangeres events, der kan promovere Hotherskolen.  
 
Christian og Birgitte vil arbejde sammen med Irene for at få uddybet børnetallene mere – kunne være et emne til 
bestyrelsesseminariet den 19. marts.  

4. Bestyrelsens målsætning for 2020 og frem  
 

 CBG 10 

Trafikudvalget kunne godt tænke sig en bedre afmærkning af cykelstien ved indgangen til Toftegårdsvej. Det un-
dersøges også, om der kan komme bedre belysning ved krydset ved Industrivej og Toftegårdsvej. Det aftales at 
der tages kontakt til Henrik fra Stevns Ejendomme vedr. et møde i marts 2022. 
 
Projektet vedr. minimering af ensomhed er vendt i indskolingen og SFO. Der kunne opstå en uhensigtsmæssig 
konkurrence mellem tilbuddene. Der blev også stillet spørgsmålstegn ved, om de afsatte ressourcer ville kunne 
slå til i projektet. Afdelingerne foreslår, at projektet gentænkes i en anden form.  

5. Skolebestyrelsesvalg 
 

 RT 10 

Mette, Nikolaj, Christine er på valg forår 2022. 



Det samme er Kasper (suppleant). 
Christine vil gerne genopstille og Kasper vil gerne stille op til bestyrelsen.  
Tidsplan for valg til Skolebestyrelsen sendes ud sammen med referatet.  
Det foreslås, at der skal afholdes et foredrag for alle forældre i forbindelse med præsentation at evt. kandidater.  

6. Sygefravær december 2021 
1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

7. Økonomi 
 

 TV 15 

Thomas orienterer at regnskab 2021 ser ud til at ende følgende: 
Hotherskolen: overskud på 602.0000 kr. Heraf mangler der regninger fra 2021 på 310.000 kr.  
Krudthuset: overskud på 148.000 kr.  
Dagskolen/dagskolen SFO: overskud på 253.000 kr.  
 
Thomas indsender bemærkninger til regnskab 2021 senest 4. februar. Kommunalbestyrelsen behandler den 8. 
marts overførsel af rullebeløb.  

8. Meddelelser:     

 a) SB Formand 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 10 

Christian har modtaget svar fra BUL på den skrivelse, de tre skolebestyrelsesformænd sendte maj 2021.  
Svaret er sendt til skolebestyrelsen. 

 b) Ledelsen 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Inden vinterferien har alle elever 7.-9. årgang fået udleveret en personlig bærbar til brug på skolen. 
 

Ledelsen har modtaget mail vedr. anlægsprojekter på Hotherskolen budget 2022 og 2023.  

I 2022 er der lagt følgende i budgettet: (bilag udleveret på mødet) 

• reetablering af udearealer ved Indskoling/SFO1 

• indeklima på Dagskolen 
Udskiftning af døre og vinduer i indskoling/SFO1 flyttes til budget 2023. 
 

 c) Medarbejdere Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Nogle medarbejdere har givet udtryk for, at de er bekymret for coronasituationen.  
 
Birgitte foreslår, at skolens AMR inviteres med til skolebestyrelsesseminaret den 19. marts 2022.  
 
Birgitte arbejder videre med Kreds 44 for at forbedre lønforholdene for lærerne.  

9. Eventuelt   5 

Personalet fra Velkomstklasserne vil deltage på skolebestyrelsesmødet i enten marts eller april.  

 


